
C D A Haarlem 

Schriftelijke vragen art. 38 25 maart 2012 
Onderwerp: onderzoek doelmatigheid Spaamelanden 

Geacht College, 

In november 2011 heeft IPR Normag opdracht gekregen onderzoek te doen naar de 
doelmatigheid van de afvalketen in de gemeente Haarlem. Deze opdracht leidt tot de volgende 
vragen van de CDA-fdractie: 

1. Gaat het hier om een onderzoek krachtigens art. 213a van de Gemeentewet? 
2. Zo nee, in welk kader dan wel en waaruit betaald? 
3. In de begroting 2009 - 2013 leest de CD A-fractie het Collegevoomemen om de commissie 
Bestuur een plan van aanpak ter bespreking aan te bieden van dezelfde onderzoeksopdracht 
als IPR Normaq nu uitvoert. Desgevraagd antwoordde wethouder Heiligers dat er geen 
rapport bestond over dit onderwerp/onderzoek. Is het College dat nog steeds van mening? 
4. Zo niet, waarom deed de wethouder dan net alsof dat rapport niet bestond? 
5. Zoja, wanneer moet de gemeenteraad aan de slag met het resultaat van het onderzoeksplan 
'Doelmatige besteding afvalstoffenheffing', aangeboden aan de commissie Bestuur in 
september 2009 en uitgevoerd in 2010 door de toen terugtredende gemeentesecretaris? 
NB. Dit onderzoek was een van de vier 'klussen' die de voormalige gemeentesecretaris voor 
het College deed. 
6. Zie vraag 1: 

Zoja, waarom heeft u het onderzoeksplan zoals de Gemeentewet aangeeft niet aangeboden 
aan de commissie Bestuur ter bespreking? 

7. Wanneer biedt u de gemeenteraad het resultaat (2010) van het 'Doelmatigheidsonderzoek 
afvalstoffenheffing gemeente Haarlem ter bespreking aan? 

8. Vanwaar deze letterlijke geheimzinnigheid? 

Met vriendelijke groet, 

Namens de CD A-fractie 
Jur Visser 

PS. Uw beantwoording zien wij graag tegemoet binnen de termijn die daar voor staat. 
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